
پرسپولیس در روزهایی که از لحاظ نتیجه گیری خوب عمل کرده و رفته رفته 
به شرایط ایده آلش نزدیک می شود نیاز به آرامش داشت که این آرامش از سوی 
این باشگاه به سرخپوشان ترزیق نشد. همان طور که مهدی ترابی و وحید امیری 
بعد از بازی تیم شان با ذوب آهن عنوان کردند، آنها همه تلاش خود را می کنند تا 
پرسپولیس با کسب نتایج خوب هوادارانش را راضی کند اما کمترین توقع شان 
این است که مدیریت باشگاه پرداختی های به موقعی داشته باشد تا بتوانند با 
تمرکز و آرامش بیشتری به کار خود ادامه دهند. در همین راستا نیز رضا درویش 
در ابتدای این هفته در محل تمرین تیمش حاضر شد و با صحبت هایش بیشتر 
یکنان را بابت حق و حقوق عقب افتاده شـــان راحت کند  از اینکـــه خیـــال باز
یافت  به نوعی هشدار داد که شاید تا آخر فصل نتوانند همه قراردادشان را در
کنند و به نوعی باید با شرایط موجود خود را وفق دهند. البته درویش در همان 
ابتدای فصل در جلسه هیات مدیره باشگاهش اعلام کرد که برای این فصل 
200 میلیارد کسری بودجه دارند و این مساله می تواند در طول فصل برای آنها 
یادی کرد  دردسرســـاز شـــود. با این حال چرا مدیرعامل پرسپولیس لابی های ز
که سمت خود را در این باشگاه از دست ندهد و این سوالی است که خیلی 
یکنان پرسپولیس و حتی کارمندان این باشگاه که دو ماه در میان حقوق  از باز

می گیرند، دوست دارند پاسخ آن را بدانند. 

 درویش قید خرید مهاجم را می زند؟ 
پرســـپولیس در فصـــل نقل و انتقـــالات خرید هـــای خوب و البتـــه گران قیمتی 
داشـــت که باعث شـــد کمبودهای این تیم در چند پســـت برطرف شـــده و به 
تیمـــی تقریبـــا کامـــل تبدیل شـــود؛ هر چند اوســـمار هنوز بابت اینکـــه برای او 
مهاجـــم بلنـــدزن جذب نکردند و رضایتنامه شـــهاب زاهدی را صادر کردند، 
دلخـــور اســـت. بـــه اینکه چـــرا این خرید ها زمـــان یحیی گل محمدی توســـط 
یم اما جذب ستاره های  مدیریت باشـــگاه پرسپولیس انجام نشـــد کاری ندار
یکن  گران قیمـــت، سرخپوشـــان را خوشـــحال نکرد. نه اینکه آنهـــا از جذب باز
دلخور باشـــند، بلکه نظرشـــان این اســـت که چرا در نقل و انتقالات زمستانی 
به همه چیز توجه شـــد جز حق و حقوق عقب افتاده آنها؛ مســـاله ای که البته 
کید  مهـــدی ترابـــی هـــم در مصاحبه بعد از بازی با ذوب آهـــن صراحتا به آن تا
داشت و گفت وقتی باشگاه چنین خرید های خوبی می کند حتما پول دارد 
و بهتر است مطالبات اعضای تیم را هم بدهند. جالب اینکه در جلسه اخیر 
کید بر اینکه  درویش با سرخپوشـــان این مورد باز هم مطرح شـــد و درویش با تا
تیم نیاز به تقویت داشت پاسخ انتقادات را داد. در کنار این مساله او متذکر 
یادی دارند و انتظارشـــان این اســـت که وزارت ورزش  شـــد که کســـری بودجه ز
طلب ســـنگین آنها را پرداخت کند یا بعد از واگذاری باشـــگاه شـــرایط مالی 
بهتر شـــود. در همین راســـتا نیز با خبر شـــدیم یکی از دلایلی که درویش فعلا از 
یکنان بابت  جذب مهاجم خارجی منصرف شـــده همین مســـاله ناراحتی باز
مسائل مالی است. در واقع اولویت های مالی فعلی باشگاه پرداختی مطالبات 

عقب افتاده سرخپوشان است. 

 قول و قرار بازیکنان برای تمدید بعد از تسویه
در شـــماره روز شـــنبه »فرهیختـــگان« خبری داشـــتیم مبنی بـــر اینکه مرتضی 
یافت نکند  پورعلی گنجی تا زمانی که مطالباتش را از باشـــگاه پرســـپولیس در
قـــراردادش را تمدیـــد نخواهـــد کـــرد. خبری کـــه در فضای مجـــازی با واکنش 
منفی برخی هواداران پرسپولیس مواجه شد تا حدی که آنها با حمله به پیچ 
گرامی پورعلی گنجی انتقاداتی را متوجه او کردند. در همین راستا این  اینستا
یکن مجبور شد با یک استوری اعلام کند که پرسپولیس در قلبش جا دارد.  باز
اما واقعیت امر این است که کاپیتان های پرسپولیس قول و قرار گذاشته اند 
که قبل از تسویه حساب باشگاه تمدید قرارداد نکنند. این بدان معنا نیست 
که آنها همه قصد جدایی از پرسپولیس را داشته باشند بلکه اتفاقا به شدت 
مایل به تمدید قرارداد هم هستند اما واقعیت امر این است که آنها از وعده های 
کی هستند. درویش هنوز نتوانسته  عملی نشده مدیریت باشگاه حسابی شا
50 درصد از آپشـــن های قرارداد فصل پیش سرخپوشـــان را پرداخت کند و تا 
اینجای فصل هم به جای پرداخت 50 تا 60 درصد قرارداد آنها فقط 35 درصد 
پرداختی داشته است. درویش حتی به سرخپوشان گفته که فعلا بیشتر از 5 
درصد قرارداد آنها را نمی تواند پرداخت کند و بابت این موضوع نیز باید خدا 
را شکر کنند از این جهت که اوضاع مالی باشگاه مساعد نیست. در واکنش 
به این مسائل است که کاپیتان های پرسپولیس نظرشان این است که قبل از 

تسویه حساب تمدید قرارداد نکنند. 

 اتمام قرارداد بیش از 12 سرخپوش
یکنان با  در فوتبال حرفه ای عرف است که باشگاه ها تا قبل از اتمام قرارداد باز

کره شوند. مدیریت  یکنان وارد مذا آنها برای تمدید قرارداد باز
باشگاه پرسپولیس در ابتدای فصل قصد 

داشـــت که این کار را بـــا کاپیتان های 

یکنان هم به تابعیت از آنها قراردادشان را تمدید  تیمش انجام دهد تا بقیه باز
یـــش اعلام کردند  کننـــد امـــا در همان مقطع این دســـته از سرخپوشـــان به دور
که بهتر اســـت ابتدا قرارداد فصل پیش شـــان تســـویه شـــود و بعد از آن پای میز 
کره خواهند نشســـت. در حال حاضر هم موضع آنها تغییر نکرده اســـت.  مذا
یکن پرســـپولیس قراردادشـــان در ابتدای تابستان سال آینده  اما بیش از 12 باز
بـــه اتمام خواهد رســـید. مرتضی پورعلی گنجی، علی نعمتی، فرشـــاد فرجی، 
، سینا اسدبیگی، وحدت حنانوف، گئورگی گولسیانی،  دانیال اسماعیلی فر
، وحید امیری، مهدی ترابی و سروش رفیعی  ســـعید صادقی، عیســـی آل کثیر
یکنانی هستند که باشگاه پرسپولیس کار سختی در تابستان برای حفظ  باز

آنها خواهد داشت. 

 باشگاه هایی که قیمت ها را بالا بردند
یکنان اســـمی پرســـپولیس اعتقاد دارند که این فصل کلاه بزرگی  برخی از باز
سرشان رفته است، چرا که همتایان آنها در برخی تیم ها چند برابر شان دستمزد 
یکنان ملی پوش پرسپولیس تقریبا یک سوم  گرفته اند. به طور نمونه یکی از باز
ذخیره خود در تیم ملی که در یک تیم غیر تهرانی عضویت دارد، دستمزد گرفته 
اســـت. در حقیقـــت در اردوی بلند مـــدت تیم ملـــی در جام ملت ها خیلی از 
یکنان این تیم که در لیگ برتر بازی می کنند پیگیر مبلغ قراردادهای خود  باز
شدند و در این میان ملی پوشان پرسپولیس متوجه شدند که کمترین قرارداد 
را داشته اند. با توجه به این مساله آنها در نظر دارند برای فصل آینده به نوعی 
جبران کنند! البته که با وجود سخت گیری هایی که سازمان لیگ و فدراسیون 
در تابستان داشتند، بودند باشگاه هایی که قرارداد های چند ده میلیاردی با 
برخی ســـتاره های خود بستند و این مساله 
یکنان  در اردوی اخیر تیم ملی برای باز

داخلی کاملا روشن شد. 

چنـد روز پیـش بـود کـه فدراسـیون والیبـال ایـران در تصمیمی مهم عادل 
غلامی، سـتاره سـابق تیم ملی والیبال ایران را به عنوان سـرمربی تیم ملی 
نوجوانـان معرفـی کـرد. انتخابـی کـه بـا اسـتقبال والیبالی هـا روبـه رو شـد و 
یکن سابق والیبال ایران  فدراسیون هم تمام قد پای انتخابش ایستاد. باز
کار خـود را به عنـوان مربـی در تیـم ملـی نوجوانـان آغـاز کـرد و در قامـت 
دستیار محمد وکیلی با تیم ملی نوجوانان در مسابقات قهرمانی جهان 
بـه مقـام نایب قهرمانـی نیـز رسـید. حضـور او در کمیتـه اسـتعدادیابی و 
شناسـایی اسـتعدادهای ایـن نسـل و توانایـی ارتبـاط برقـرار کـردن بـا آنها 
یکـی دیگـر از نـکات مدنظـر فدراسـیون بـرای ایـن انتخـاب بـود. غلامـی 
کید کرد یکی از معضلات ورزش ایران  در گفت وگو با »فرهیختگان« تا
ایـن اسـت کـه بـه ایـن نسـل یـاد دهیـم چطـور حرفـه ای زندگـی کننـد. مـن 
تمام تلاشم را می کنم تا تیمی بسازم که علاوه بر ورزش، در شخصیت 

و رفتار هم حرفه ای باشـند. 

به عنـوان سـرمربی تیـم ملـی نوجوانـان انتخـاب شـدید و حـالا نسـل آینـده والیبال 
ایران در دسـت شماسـت. 

کمیتــه فنــی لطــف داشــتند و برنامه هــای مــرا مــورد تاییــد  فدراســیون و 
قــرار دادنــد. ان شــاء الله مــا در آینــده  نزدیــک کارمــان را شــروع خواهیــم کــرد 
و بــا قــدرت ادامــه خواهیــم داد، حتمــا مســئولیت ســنگینی پیــش رو دارم 

کــه افــکار و  یکنانــی تحویــل والیبــال ایــران بدهــم  و امیــدوارم بتوانــم باز
رفتارشــان حرفــه ای باشــد. 

درباره این برنامه ها صحبت می کنید؟
یـان اردو بـا شـرایطی کـه ایـن نسـل از نظـر فیزیکـی دارنـد، مـا ابتـدا بـرای  در جر
یزی هایـی خواهیـم داشـت، آنهـا در رده  ارتقـای تکنیکـی بچه هـا برنامه ر
سـنی ای هسـتند کـه اول از همـه بایـد تکنیک هـای والیبـال را بـه نحـو احسـن 
انجـام دهنـد و در مهارت هـای فردی شـان ارتقـا پیـدا کننـد. درنهایـت بحـث 
کتیک پذیـر شـدن بچه هـا را کار خواهیـم کـرد کـه بایـد بتواننـد فرامینـی که به  تا
آنها از نیمکت گفته  می شود، به خوبی در زمین اجرا کنند و این مستلزم این 
گاهی خوبی از بچه ها در این دوران داشته باشیم. با شروع  است که بتوانیم آ
ی می کنیـم و آنالیزورهـای مـا  کثـر تمرینـات را فیلمبـردار تمرین هـای اصلـی، ا
ی کنیـم نقـاط  یـم و بتوانیـم کار کـد خواهنـد زد تـا براسـاس آمـار و داده جلـو برو
ضعـف آنهـا تبدیـل بـه نقـاط قوت شـان شـود و نقـاط قوت شـان هـم ارتقـا یابـد 
و قوی تـر شـود. حتمـا تجربیاتـی را کـه در ایـن چنـد سـال به دسـت آورده ام بـه 
آنهـا خواهـم گفـت تـا روزهـای خوبـی را کـه مـن در والیبـال تجربـه کـردم آنهـا 

هـم تجربـه کننـد. 

حضـور ولاسـکو در ایـران تـوام بـا خاطـرات شـیرینی بـود و مـردم همیشـه او را 
بـه یـاد خواهنـد داشـت. گویـا وی هـم بـرای شـما در شـروع ایـن راه پیـام مهـم و 

توصیه هایـی داشـته اند. 
بله با او صحبت کردم و ولاسـکو گفت سـرمربیگری را از تیم های پایه شـروع 

 . کـن، از نوجوانـان شـروع کـن و  جلـو برو

پـس از انتخـاب شـما به عنـوان سـرمربی تیـم ملـی، انتقادهایـی مطـرح شـد کـه 
البتـه بسـیاری از آنهـا خیلـی فنـی نبـود. 

یتـم را انجـام  آن چیـزی کـه بـرای مـن اهمیـت دارد، ایـن اسـت کـه بتوانـم مامور
دهـم و آن چیـزی کـه درطـول ایـن سـال ها یـاد گرفتـه ام بـه ایـن نسـل انتقـال 
بدهـم. در مدتـی کـه به عنـوان سـرمربی تیـم ملـی نوجوانـان در ایـن تیـم هسـتم، 
حتمـا انتقادهـای دلسـوزانه را می پذیـرم و بـرای رفـع نواقـص تـلاش می کنـم. 
ی که در این عرصه هسـتم  رسـالت من سـالم کار کردن اسـت و تا آخرین روز
مطمئنـا بـا سـلامت کامـل کار می کنـم و بـا تمـام وجـود در راهـی قـدم می گـذارم 

کـه والیبـال اصولـی و حرفـه ای پیش بـرود. 

شـما نسـل طلایـی والیبـال ایـران بودیـد. به عنـوان سـرمربی تیـم ملـی نوجوانـان 
یـد از تیـم کنونـی نسـلی طلایـی تربیـت شـود و والیبـال دوبـاره بـه  چقـدر امیدوار

روزهـای اوج بازگـردد؟
ی آن کار کنیـم، ایـن اسـت کـه درکنـار بحـث فنـی  یـم رو چیـزی کـه قصـد دار
یکنـان در ایـن رده کار شـود و اینکـه  حتمـا و حتمـا بایـد در بحـث نگـرش باز
یکنـان حرفـه ای شـوند. تمـام تلاشـم را می کنـم  آنهـا آمـوزش ببیننـد چطـور باز
یکنانـی کـه یـاد  یکنانـی حرفـه ای را پـرورش دهیـم. باز از لحـاظ شـخصیتی باز
ی کـه پـا در عرصـه  بگیرنـد ایـن ورزش یـک شـغل اسـت، کارشـان اسـت و روز
ی از شـغل های مثـل دکترهـا و مهندس هـا  حرفـه ای می گذارنـد، ماننـد بسـیار
بـه چشـم شـغل بـه ورزش نـگاه کننـد. وقتـی نگاه شـان ایـن باشـد، زندگی شـان 
حرفه ای تر خواهد شد و زندگی حرفه ای در افکارشان تاثیر خواهد گذاشت. 
یکنانـی بـه والیبـال تحویـل دهـم و  مـن تمـام تلاشـم را می کنـم کـه چنیـن باز

ی نـام ایـن بچه هـا در والیبـال ایـران بدرخشـد.  امیـدوارم روز

علـــی علیـــزاده در گفت وگو با »فرهیختگان« درباره شکســـت اســـتقلال مقابل 
مس رفسنجان از سری رقابت های جام حذفی اظهار داشت: »بازی خوبی بود 
و هر دو تیم بازی پایاپای و فنی ای را به نمایش گذاشتند. ضمن اینکه با حضور 
نویدکیا در مس، تحول خوبی در این تیم ایجاد شـــده اســـت و این تیم روی دور 

افتاده و امیدوارم ان شاءالله این موفقیت ها ادامه دار باشد.« 
وی درباره اینکه داوری چقدر در حذف اســـتقلال در این دیدار تاثیرگذار بود، 
تاکیـــد کرد: »داوری هیچ تاثیری نداشـــت. بچه های مـــس در این دیدار خوب 

کار کردند؛ هر چند استقلالی ها هم خوب بودند و بازی جانداری را به نمایش 
گذاشـــتند. به نظـــرم این پیروزی حاصل آنالیز خوب نویدکیـــا بود و اعتقاد دارم 
ارزیابی فنی او نسبت به استقلال، بهتر از آنالیزی بود که نکونام نسبت به مس 
داشت. در مجموع معتقدم آنالیز و تعویض های خوبی که نویدکیا داشت باعث 

شد مس در این دیدار نتیجه لازم را بگیرد.« 
پیشکسوت کرمانی استقلال درباره نقش سرمربی جدید این تیم در ارتباط با این 
برد یادآور شـــد: »تیم هایی مانند مس رفســـنجان زمانی که سرمربی خود را تغییر 

می دهنـــد و در کادر خـــود تغییـــر و تحول ایجاد می کنند یـــا روند صعودی پیدا 
می کنند یا روندشان نزولی می شود. در واقع اینجور اتفاقات مثل شوک است که 
برای مس جنبه مثبت داشته است. درمجموع فکر می کنم نکونام برای این دیدار 
روی 120 دقیقه برنامه ریزی کرده بود. در هر صورت ســـرمربی اســـتقلال برای این 
دیدار برخی بازیکنان اصلی خود را بازی نداده بود و به طور مثال از آرمان رمضانی 
در این مسابقه بازی گرفت که معمولا به این بازیکن در نیمه دوم بازی می داد. 
با توجه به چیدمان استقلال در این بازی و اتفاقاتی که دیدیم، معتقدم تفکر و 

برنامه ریزی نکونام روی 120 دقیقه بود، ضمن اینکه به نظرم اگر پنالتی استقلال که 
توسط حردانی از دست رفت به گل تبدیل می شد، روند بازی می توانست تغییر 
کند.«  وی در پایان گفت: »هر چه بود جام حذفی برای استقلال تمام شد و از 
حـــالا ایـــن تیـــم باید همه توان و تمرکزش را روی دیدارهای لیگ برتر بگذارد تا در 
این رقابت ها قهرمانی را به دست بیاورد. با این تفکری که سرمربی و کادر استقلال 
دارند اگر بتوانند این تفکر را به بازیکنان تزریق کنند، مطمئن باشـــید قهرمانی 

برای استقلال در لیگ برتر دور از دسترس نخواهد بود.« 

قول و قرار سرخپوشان برای عدم تمدید تا تسویه کامل

تابستان سخت در انتظار پرسپولیس

عادل غلامی در گفت وگو با »فرهیختگان«: ولاسکو گفت مربیگری را با نوجوانان شروع کن

تیمی می سازم که علاوه بر والیبال
افکار و رفتارش هم حرفه ای باشد

علی علیزاده در گفت وگو با »فرهیختگان«: مس با نویدکیا متحول شده است

پنالتی استقلال گل می شد روند بازی تغییر می کرد
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

از بازگشت به پرسپولیس خبری نبود

لوکادیا در تیم قعر جدولی لیگ 2 اسپانیا
یورگن لوکادیا مهاجم پیشین پرسپولیس که در 9 بازی لیگ برتر فوتبال 
برای این تیم به میدان رفت و شش گل برای سرخپوشان به ثمر رساند، با 
قراردادی رسمی به تیم آموربیتای اسپانیا پیوست. این مهاجم هلندی 
پس از جدایی غیرمنتظره از پرســـپولیس، برای تیم کانگژو مایتی لاینز 
بازی می کرد. تیم جدید لوکادیا در قعر جدول 22 تیمی لیگ دسته دوم 
اسپانیا قرار دارد و در چهار هفته اخیر این مسابقات، موفق به کسب 8 
امتیاز شده است. در هفته های اخیر بارها موضوع احتمال بازگشت این 
مهاجم پرحاشیه مطرح شد اما در نهایت این اتفاق رخ نداد و او که در 
میانه فصل قبل با دلایلی عجیب و غیر قابل دفاع از جمع سرخپوشان 

جدا شد مدتی بدون تیم بود تا اینکه بالاخره راهی اسپانیا شد.  

با کسب 50 رای

گواری رئیس فدراسیون آمادگی جسمانی 
شد

کادمی  مجمع انتخاباتی فدراسیون آمادگی جسمانی صبح دیروز در آ
ملی المپیک برگزار و احمد گواری به عنوان رئیس این فدراسیون انتخاب 
شد. در این مجمع شروین اسبقیان معاون وزیر ورزش و جوانان، مهین 
فرهادی زاد نایب رئیس کمیته ملی المپیک، احمد نامنی سرپرست دفتر 
امور مشترک فدراسیون ها، عابد حقدادی سرپرست فدراسیون آمادگی 
جسمانی و سایر اعضا حضور داشتند. برای این انتخابات دو نفر به 
نام های عباسعلی اکبری و احمد گواری تایید صلاحیت شده بودند 
که البته اکبری در مجمع حضور نداشت و انصراف خود را اعلام کرد. 
همچنین فاطمه ابوالقاسمی که تایید صلاحیت نشده بود و بیرون از 
، وارد محل برگزاری  مجمع حضور داشت، با نظر اسبقیان و درخواست او
مجمع شد تا انتخابات با 2 کاندیدا برگزار شود. پس از اعلام نظرات و 
برنامه های ابوالقاسمی و گواری، رای گیری انجام شد که احمد گواری 
با کسب 50 رای از  53 رای ماخوذه به عنوان رئیس فدراسیون آمادگی 

جسمانی انتخاب و معرفی شد. 

هفته بیست ودوم لیگ یک

ع کرد حیدری با باخت شرو
هفته بیست و دوم رقابت های لیگ دسته یک فوتبال کشور دیروز با 
ی پنج مسابقه پیگیری شد که در یکی از این دیدارها شهر راز  برگزار
یا  ی بدون گل متوقف شد. در شیراز برابر مس سونگون با نتیجه تساو
بابل هم پس از 1۴ هفته موفق شـــد طعم برد را بچشـــد و برابر داماش 
ی آســـتارا در خانه با  گیـــلان بـــا نتیجه 2 بر صفر پیروز شـــد. شـــهردار
ی را به عنوان  یک گل از سد خوشه طلایی که به تازگی خسرو حیدر
سرمربی خود منصوب کرده به برتری رسید. مصاف  مس شهر بابک 
ی بدون گل به پایان رسید و   شاهین بندر  و پارس جنوبی جم با تساو
عامری هم 2 بر یک از ســـد نفت مســـجد ســـلیمان گذشت و شرایط 

خود را در جدول بهتر کرد.

خبری از اعضای مدنظر وزارت ورزش نشد

جلسه هیات مدیره پرسپولیس با 4 عضو
هیات مدیره باشـــگاه پرســـپولیس بعد از مدت ها روز گذشته تشکیل 
جلســـه داد تا به مســـائل جاری این باشـــگاه رســـیدگی شود. نکته قابل 
توجه اینکه این نشست با حضور ۴ عضو برگزار شد، در حالی که قانونا 
هیات مدیـــره باید بیشـــتر از 5 عضو باشـــد. البتـــه وزارت ورزش هنوز با 
اســـتعفای حســـین خبیـــری موافقت نکـــرده تا از این لحاظ جلســـات 
هیات مدیره باشـــگاه پرســـپولیس قانونی باشـــد، اما خبیـــری به عنوان 
مدیرعامل باشـــگاه خیبر خرم آباد از بعد از اســـتعفایش از هیات مدیره 
پرسپولیس دیگر در این باشگاه حاضر نشده است. غیر از خبیری، پیمان 
حدادی هم از هیات مدیره باشگاه پرسپولیس استعفا داده بود و در همین 
راستا نیز وزارت ورزش از ابراهیم شکوری و حسن طباطبایی به عنوان 
جانشین اعضای مستعفی هیات مدیره پرسپولیس نام برد که سازمان 
خصوصی سازی با این تصمیم مخالفت کرد. این سازمان همچنین از 
حدادی خواست به حضورش در هیات مدیره باشگاه پرسپولیس ادامه 
دهد و او نیز در جلسه روز گذشته حاضر بود. یکی از تصمیمات مهم 
جلسه روز گذشته این هیات مدیره تشکیل کمیته ویژه حقوقی با حضور 
دو تن از اعضای هیات مدیره بود. هدف از تشکیل این کمیته ساماندهی 
پرونده های حقوقی این باشگاه به منظور کاهش تعداد پرونده های باز و 
تعیین وضعیت و بستن سریع تر پرونده هایی که امکان آن وجود دارد، 
عنوان شده است. گفته می شود یکی از این اعضا حسین شهریاری است 
که پیش از این از عملکرد تیم حقوقی باشگاهش در هیات مدیره انتقاد 
کرده بود و حالا قرار است نظارت مستقیم بر عملکرد آنها داشته باشد.

3 پرسپولیسی در خطر نیمکت نشینی

حالا رقابت جذاب شد
پرسپولیس در بازی با نفت و گاز گچساران با ترکیب جدیدی به میدان 
رفت و اوسمار با میدان دادن به بازیکنان جدید تیمش به نوعی خواست 
آنها را کم کم آماده حضور در ترکیب اصلی در رقابت های لیگ برتر کند. 
در این میان عبدالکریم حسن جای نعمتی را در جناح چپ گرفت. 
محمد خدابنده لو جانشین سروش رفیعی شد و اورونوف هم به جای 
سعید صادقی به میدان رفت. سه بازیکنی که روی نیمکت نشستند در 
نیم فصل اول عملکرد پر فراز و نشیبی داشتند و از این رو جایگاه شان در 
ترکیب سرخپوشان در خطر بوده و هست. این زنگ خطر را روز گذشته 
اوسمار برای این بازیکنان به صدا درآورد تا در روز های آتی شاهد رقابت 
جذاب تری در تمرینات و بازی های سرخپوشان برای حضور در ترکیب 

اصلی مخصوصا برای دربی 103 باشیم. 

اخبار کوتاه

یگانه عصاری
خبرنگار


